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Στέφανος (ο τελειωμένος) Μάνος για το κέρδος
Δημοσιεύθηκε από vmacine - 24/03/2010 22:25
_____________________________________

Ο τελειωμένος της πολιτικής Στέφανος Μάνος, και πρώην Υπουργός οικονομικών του Ελληνικού
κράτους, δήλωσε σε ερώτηση του ΣΚΑΙ για το που πήγαν τα κλεμμένα, μεταξύ άλλων ότι:  

"Οι Φαρμακοποιοί έχουν κέρδος 47,2% στα φάρμακα" 

Βάζει και το ΦΠΑ μέσα στο κέρδος μας.  
Γι'αυτό αυτή η χώρα πάει κατά διαόλου. Δεν ξέρει ότι το ΦΠΑ το εισπράττει το κράτος και όχι ο
επαγγελματίας. :blink:  

Επίσης είμαστε μία από τις 3 αιτίες, κατά Μάνο, για τη χρεοκοπία της χώρας. :blush:

============================================================================

Απ:Στέφανος (ο τελειωμένος) Μάνος για το κέρδος
Δημοσιεύθηκε από dimtsimp - 12/04/2010 07:10
_____________________________________

ΒΕΒΑΙΑ Ο Κ.ΣΤΕΦΑΝΟΣ Μ.ΞΕΧΝΑΕΙ ΝΑΜΑΣ ΠΕΙ ΤΟ ΠΩΣ ΕΚΜΕΤΑΛΕΥΘΗΚΕ ΤΗΝ ΠΡΩΗΝ ΙΔΙΟΤΗΤΑ
ΤΟΥ ΓΙΑ ΝΑ ΒΓΕΙ ΜΕΣΑ ΑΠΟ ΤΟ ΒΟΥΡΚΟ ΤΗΣ ΑΛΗΣΤΟΥ ΜΝΗΜΗΣ ΚΛΟΠΗΣ ΤΟΥ
ΑΙΩΝΑ{ΧΡΗΜΑΤΙΣΤΗΡΙΟ}ΜΕ ΠΟΛΛΑ ΛΕΦΤΑ ΑΠΟ ΑΥΤΑ ΠΟΥ ΕΒΑΛΕ ΕΚΕΙ ΜΕΣΑ Ο ΚΟΣΜΑΚΗΣ.
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